

國外實習機構符合「專科以上學校產學合作實施辦法

第 6-2 條第 4 項」規定切結書(範本)

_____ (公司名稱)，茲為與貴校辦理學生校外實習合作事宜，針對學生之實際實習地點，特此保證並切結下列事項：

本公司所提供之實習單位名稱：_____ (總公司 / 分公司 / 分店)，實習地址：_____

1. 本公司切結保證，上述實際實習地點符合以下條件：
 - (1) 經依本國法規設立或登記。
 - (2) 具足夠訓練與指導人力及健全設施、設備。
 - (3) 符合本國職業安全衛生相關法令規定或確保實習學生之職場安全及身體健康。
 - (4) 無重大違反當地性別歧視、性騷擾或就業歧視相關法令及國際公約。
 - (5) 無重大違反當地勞工權益相關法令及國際公約。
2. 若未來本公司經查證有違反相關以上條件，需即時通知貴校，並同意貴校得依相關規定終止合作。
3. 本公司特此切結，本切結書所載之資料及內容均屬實情，絕無虛偽不實或隱匿之處，如有不實，願依法負相關法律責任。

此致

國立澎湖科技大學

公司名稱：_____ (簽章)

統一編號：_____

負責人姓名：_____ (簽章)

公司地址：_____

西元 年 月 日

Affidavit
(Template for Overseas Internship Institutions)

The undersigned, _____ (Company Name), in cooperation with your esteemed university for the purpose of arranging off-campus internships for students, hereby guarantees and undertakes the following matters with respect to the actual internship location:

Name of the Internship Unit Provided by the Company: _____
(Head Office / Branch Office / Store)

Internship Address: _____

1. The Company hereby guarantees that the above-mentioned actual internship location meets the following conditions:
 - (1) Is duly established or registered in accordance with the applicable laws and regulations of the country.
 - (2) Possesses adequate training and supervisory personnel, as well as sound and properly maintained facilities and equipment.
 - (3) Complies with the occupational safety and health laws and regulations of the country, or otherwise ensures the workplace safety and physical well-being of the internship students.
 - (4) Has no significant violations of local laws or international conventions pertaining to gender discrimination, sexual harassment, or employment discrimination.
 - (5) Has no significant violations of local labor rights laws or international conventions.
2. If in the future the Company is verified to have violated any of the above conditions, the Company shall promptly notify your university and agree that your university may terminate the cooperation in accordance with relevant regulations.
3. The Company hereby declares that all information and contents stated in this affidavit are true and correct, and that nothing has been falsified or concealed. Should any falsehood be found, the Company is willing to bear all related legal responsibilities.

To:

National Penghu University of Science and Technology

Company Name: _____ (Seal/Signature)

Unified Business Number: _____

Representative's Name: _____ (Seal/Signature)

Company Address: _____

Date: _____ (Year) _____ (Month) _____ (Day), A.D.